

Title (en)  
MECHANISM FOR A CASE FOR APPLYING A COSMETIC PRODUCT, IN PARTICULAR A STICK OF LIPSTICK, AND CASE COMPRISING SUCH A MECHANISM

Title (de)  
MECHANISMUS FÜR EINEN BEHÄLTER EINES KOSMETIKPRODUKTS, INSBESONDERE EINER STIFT EINES LIPPENSTIFT, UND BEHÄLTER, DER EINEN SOLCHEN MECHANISMUS UMFASST

Title (fr)  
MÉCANISME POUR UN ÉTUI D'APPLICATION D'UN PRODUIT COSMÉTIQUE, NOTAMMENT UN RAISIN DE ROUGE À LÈVRES, ET ÉTUI COMPORTANT UN TEL MÉCANISME

Publication  
**EP 3527104 A1 20190821 (FR)**

Application  
**EP 19157050 A 20190214**

Priority  
FR 1851272 A 20180215

Abstract (en)  
[origin: US2019246769A1] A mechanism for a case for applying a cosmetic product having a main axis includes a sleeve arranged around a head of a guide to which the sleeve is secured. The head of the guide includes snap-fitting attachment means configured to cooperate with complementary means of the sleeve in order to axially immobilize the sleeve with respect to the guide, and rotational blocking means intended to cooperate with the complementary means of the sleeve to rotationally block the sleeve with respect to the guide.

Abstract (fr)  
L'invention concerne un mécanisme (10) pour un étui (100) d'application d'un produit cosmétique présentant un axe (O) principal, ledit mécanisme (10) comportant en outre un manchon (46) étant autour d'une tête (18) d'un guide (16) à laquelle ledit manchon (46) est fixé solidiairement, la tête (18) du guide (16) comporte des moyens (70) de fixation par emboîtement élastique configurés pour coopérer avec des moyens (54) complémentaires du manchon (46) afin d'immobiliser axialement ledit manchon (46) par rapport au guide (16), et des moyens (68) de blocage en rotation destinés à coopérer avec des moyens (60) complémentaires du manchon (46) pour bloquer ledit manchon (46) en rotation par rapport au guide (16), et concerne également un étui (100) comportant un tel mécanisme (10).

IPC 8 full level  
**A45D 40/04** (2006.01); **A45D 40/20** (2006.01)

CPC (source: CN EP US)  
**A45D 40/04** (2013.01 - CN EP US); **A45D 40/06** (2013.01 - US); **A45D 40/205** (2013.01 - EP US); **A45D 2040/0018** (2013.01 - US);  
**A45D 2040/208** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)  
• [XYI] US 4983059 A 19910108 - HOLLOWAY THOMAS F [US]  
• [YA] FR 3048346 A1 20170908 - REBOUL S A S [FR]  
• [A] FR 3036266 A1 20161125 - REBOUL S A S [FR]  
• [A] FR 3052345 A1 20171215 - REBOUL S A S [FR]

Designated contracting state (EPC)  
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)  
BA ME

DOCDB simple family (publication)  
**EP 3527104 A1 20190821; EP 3527104 B1 20210317; CN 110150830 A 20190823; CN 110150830 B 20230704; FR 3077711 A1 20190816;**  
US 10959504 B2 20210330; US 2019246769 A1 20190815

DOCDB simple family (application)  
**EP 19157050 A 20190214; CN 201910117699 A 20190215; FR 1851272 A 20180215; US 201916277555 A 20190215**